
Zápis ze zasedání Dopravní komise MČ Praha – Klánovice ze dne 
27.2.2023 
Přítomní: Slavomír Jaroš, Karel Kubera, Martin Půlpán, Miroslav Svoboda, Lukáš Tvrdý, Robert Zoulík 
Omluvil se: 0 
Hosté: Ivan Pavlíček (radní pro dopravu a životní prostředí), Alena Kolovrátková (starostka) 
 

1. Byl schválen program zasedání beze změny. 
6-0-0  
 

2. Informace o dalším postupu na základě doporučení DK:  
a. Dopravní situace v okolí Victoria school – Ivan Pavlíček informoval 

o místním šetření uskutečněného s kpt. Šafratou. Výsledkem je 
souhlas se provedením dvou vodorovných dopravních značení 
„Pozor škola“ a omezení rychlosti 20 km/h v ulici Aranžérská 
z obou směrů příjezdu ke škole a vybudováním 4 parkovacích míst 
pro potřebu školy v ulici Kuchařská (režim parkování bude 
upřesněn). MČ se bude spolupodílet na financování jednoho 
vodorovného DZ v ulici Aranžérská. Komise dopravy nemá námitek 
a vzala informaci na vědomí. 

b. První parkovací místo U Trativodu na křižovatce s Blešnovskou – 
v místě problematického stání bude umístěna zábrana (odpadkový 
koš). Komise dopravy vzala informaci na vědomí 

c. Kaluž ve Smidarské – vedení MČ se sejde s majitelem pozemku za 
účelem možnosti odvodnění na finanční náklady zůčastněných 
stran. Komise dopravy vzala informaci na vědomí 

d. Ivan Pavlíček dále informoval KD o posunutí parkovacích prahů 
před restaurací Babiččina Beseda (tak, aby auta nezasahovala do 
vozovky) a o vodorovném značení (přednost zprava) na 
křižovatkách v ulici K Rukavičkárně. Komise dopravy nemá 
námitek a vzala informaci na vědomí 

 
3. KD doporučuje zamezit stání aut v bezprostřední blízkosti křižovatky 

Medinská x Habrovská a to pomocí žlutého horizontálního značení.  
6:0:0 

 
4. Opravy místních komunikací v roce 2023. DK doporučila na základě 

předchozí emailové korespondence opravu těchto ulic: Volšovská, 
V Koutku a V Cestkách. Úřad MČ rozhodl neprovádět tyto rekonstrukce 



(Volšovská bude opravena štěrkem, V Cestkách není v havarijním stavu, 
V Koutku se chystá výstavba domu) a požádal DK o další návrhy. DK 
doporučila tyto další komunikace: Probluzská a Sobětužská (obě opravy 
spojit s chystaným odvodněním) Ke Znaku (úsek V Koutku – Libčanská) a 
Čibuzská. Preferovaný způsob oprav je recyklace za studena. 
6:0:0 

5. Parkovací značení za nádražím. Úřad MČ nechal vypracovat tři varianty 
dopravního značení parkovacích míst. DK doporučuje 3. variantu pro 21 
stání. Je třeba zajistit zamezení parkování na travnatém pásu u zděného 
plotu přilehlé nemovitosti.  
6:0:0 
 

6. Cyklotrasy v lese  
a. Pilovská  - DK doporučuje zúžení plánované komunikace na šířku 

3,5 m a její ukončení na křížení s trasou od Nových Dvorů. 
6:0:0 

b. Nové Dvory – Běchovice - DK doporučuje zúžení plánované 
komunikace na šířku 3,5 m, zachovat asfaltový povrh, zpevnění 
krajnic a podloží a dále vybudování výhyben, které by zároveň 
sloužily jako dočasná místa pro skladování a nakládku vytěžených 
stromů. 
6:0:0 
  

7. Podněty pro zadání studie na komplexní řešení Slavětínské ulice. DK 
byla požádána RMČ o podněty pro zadání komplexní studie na sklidnění 
dopravy v ulici Slavětínská (doporučení DK z minulého zasedání). V rámci 
diskuse byly identifikována tato témata: 

a.  zavedení úsekového měření 
b. bezpečné přechody v dostatečné vzdálenosti od křižovatek 
c. „školní“ křižovatka a dopravní situace u školy 
d. celková rekonstrukce povrchu pomocí tichého asfaltu 
e. křižovatka u nádraží – možnosti kruhového objezdu či jiného 

opatření 
f. páteřní cyklodoprava 
g. zeleň 
h. zpomalení dopravy a další. 

  Definitivní stanovisko DK poskytne na svém dalším zasedání. 



 
8. Žádost pana Johanidese o zklidnění dopravy v ulici Lovčická pomocí 

retardéru – Retardér způsobuje hluk. Možností by bylo rozšíření obytné 
zóny, kde ale platí zákaz parkování mimo vyhrazená místa. DK nevydala 
žádné doporučení. 

 
9. Žádost pana Buchnara na instalaci zrcadla na křižovatce Šlechtitelská x 

Čmelická. DK doporučuje instalaci zrcadla dle podkladů žadatele. 
6:0:0 
 

10.  Systémové řešení parkování u nádraží. DK vedla diskusi k dané 
problematice a doporučuje uspořádat veřejné projednávání na toto i 
další dopravní témata s veřejností. 
6:0:0 

 

Další zasedání DK se uskuteční 3.4.2023 
 
 

Zapsal: Robert Zoulík, 27.2.2023 
 
 

 
 

 
 

 
 

 


